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内容概要

作为一本经典的案例教材，本书因其适时性和权威性而享誉盛名。
它一如既往地保持着广大读者所称道的优点：清晰的语言构建了侵权法的整体框架；难点、案例、专
家评注和问题的有机结合使读者倍感兴趣。

  第六版经过了全面的修订：拓展了产品责任的范围，包括了最新的行为科学和法律研究的成果，新
增了美国法律协会《第三次侵权法重述》中关于侵权责任分配的内容，涵盖了当前诽谤和隐私权的范
围以及美国最高法院的最新判例，反映了侵权法的近期发展，为广大读者学习美国侵权法提供了极大
帮助。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<侵权程序法>>

书籍目录

ContentsTable of Continuing NotesTable of ProblemsPrefaceAcknowledgmentsChapter 1 Introduction to the
Torts Process:Liability for Harmful and Offensive BatteryChapter 2 Actual CausationChapter 3 NegligenceChapter
4 Trespass to Land and NuisanceChapter 5 Strict LiabilityChapter 6 Products LiabilityChapter 7 DamagesChapter
8 The Role of Liability Insurance in the Torts ProcessChapter 9 Compensation Systems as Alternatives to the
System of Tort Liability Bases on FaultChapter 10 Dignitary Wrongs and Intentional Infliction of Mental
UpsetChapter 11 DefamationChapter 12 Invasion of PrivacyChapter 13 Commercial Torts:Misrepresentation and
Interference with Business RelationsAppendix:Introduction to Economic Analysis of Tort LawTable of CasesIndex

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<侵权程序法>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。
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